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Betreft: Een twijfelachtig lustrum 

 

Geacht college,  

 

Graag nemen we u mee naar begin 2019. D66 startte een Meldpunt Fijner Fietsen. Er kwamen 

massaal suggesties om fietsen fijner en veiliger te maken en om fietsen te stimuleren. Uit dat 

Meldpunt kwam voor het eerst een gratis plek om bewaakt je fiets te stallen in de binnenstad van 

Venlo. Wij dachten toen nog, dat is een praktisch idee om per fiets het bezoek van de binnenstad 

van Venlo te stimuleren. Zeker tegen de achtergrond van het het – ook toen al – groeiend gebruik 

van e-bikes leek ons dat een prima idee. Snel te realiseren ook. 

 

In het voorjaar van 2019 volgde een Actieplan voor de Fiets, dat we aanboden aan het college. In 

mei 2020 volgde een (unaniem aangenomen) motie, samen met GroenLinks, om die fietsambities 

voortvarend op te pakken. In mei 2021 volgde het Ambitiedocument Fiets van het college. Bij de 

vaststelling daarvan kwam er nog maar eens een (aangenomen) motie, ditmaal samen met 

EenLokaal, om een aantal van die fietsambities meteen tot uitvoer te brengen. Inderdaad, 

waaronder die gratis plek om bewaakt je fiets te stallen in de binnenstad van Venlo. Sindsdien 

regende het positieve signalen en steunbetuigingen vanuit de binnenstad, maar die plek is er nog 

steeds niet. Inmiddels lezen we zelfs iets over het thema in de begroting. Dat is alvast fijn. We 

schrijven voorjaar 2024. We vroegen om een fietsenstalling, niet om een kerncentrale. 

  

De fractie van D66 heeft daarom een simpele vraag aan het college: 

 

Wanneer kunnen we eindelijk onze (e-)fiets in de kwalitatief goede, gratis, bewaakte 

fietsenstalling in de binnenstad stallen? En waarom duurt het realiseren zo ongelofelijk 

lang? 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Remy Maessen (D66)     


